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Obec Hrdějovice 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice 
 

Zápis č. 6 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice, 

konaného dne 23. 03. 2023, od 18:00 hodin 
 

 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno  

v 18:00 hodin starostou obce Petrem Stejskalem (dále jako „předsedající“) v zasedací místnosti 

OÚ Hrdějovice. 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Hrdějovice zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 16.03.2023 do 23.03.2023, současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
 

Přítomni: Bauer Zdeněk, Haikl Petr, Holomel Pavel, Samohýl Jan, Sázel Josef, Slezák Petr, 

Stejskal Petr, Suchan Jan, Šulistová Radka 

 

Omluveni: Hynek Jan, Severa Jiří 

 

Nepřítomni: 0 
 

Předsedající přítomným sdělil, že pro potřeby zápisu bude ze zasedání pořizován zvukový 

záznam. 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl jako zapisovatele Jana Samohýla a vyzval přítomné zastupitele k podání 

návrhů na ověřovatele zápisu. Jako ověřovatelé se přihlásili Holomel Pavel a Slezák Petr. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje zapisovatelem Jana Samohýla a ověřovateli Pavla 

Holomela a Petra Slezáka  

Výsledek hlasování: Pro     9 Proti      0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 1/6/23 bylo schváleno. 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Nikdo neměl námitky. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje následující program zasedání: 

1) Zahájení 

2) Schválení programu 

3) Kontrola zápisu č. 5 ze dne 23. 02. 2023 

4) Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2023 až 2032 

5) Navýšení kapacity školní jídelny – výdejny ZŠ Hrdějovice 

6) Výběr zhotovitele na dodávku a montáž mobiliáře před OÚ Hrdějovice 

7) Finanční záležitosti 
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8) Různé 

9) Diskuze 

Výsledek hlasování: Pro     9 Proti      0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 2/6/23 bylo schváleno. 

 

3. Kontrola zápisu č. 5 ze dne 23. 02. 2023 

Předsedající informoval o tom, že nová sekačka bude předána v příštím týdnu. Dále sdělil, že 

byl vybrán zhotovitel na realizaci mobiliáře v prostorách před OÚ. Místa pro umístění 

kontejnerů na bio odpad budou prezentována na webu a Facebooku obce. Předsedající dále 

informoval o jednání k 4. železničnímu koridoru. Aktuálně probíhají výkupy pozemků a sama 

realizace koridoru bude ve výhledu minimálně deseti let (včetně úprav pozemků, revitalizace 

polí a až potom dojde k rušení stávající trati). Výhledově bude prezentována i vizualizace 

koridoru. Realizace mobilní betonárky souvisí také s budoucím vysoutěženým zhotovitelem. 

 

4. Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2023 až 2032 

Předsedající stručně představil „Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 

2023 až 2032“, který je vlastník povinen připravovat na období deseti let.  Podklady zastupitelé 

obdrželi před jednáním. Přistoupilo se k hlasování. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací 

obce Hrdějovice na období 2023 až 2032 – aktualizace 2023. 

Výsledek hlasování: Pro     9 Proti      0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 3/6/23 bylo schváleno. 

 

5. Navýšení kapacity školní jídelny – výdejny ZŠ Hrdějovice 

Předsedající informoval o žádosti ředitelky ZŠ Hrdějovice o navýšení kapacity jídelny na 125 

vydávaných jídel, což je i maximální kapacita žáků školy. Zastupitelka R. Šulistová namítla, že 

k této věci není nutné usnesení zastupitelstva, ale stačí rozhodnutí starosty. Předsedající 

vysvětlil, že obec obdržela žádost o projednání a schválení daného navýšení, což bere jako 

důvod k hlasování zastupitelstva v této věci, ostatní většina členů zastupitelstva s tímto 

názorem souhlasila a proti hlasování neměli námitky. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s navýšením kapacity školní jídelny – výdejny při 

Základní škole Dr. M. Tyrše, Hrdějovice z dosavadního počtu 105 jídel na počet 125 jídel. 

K potřebě navýšení došlo z důvodu narůstajícího počtu žáků. 

Výsledek hlasování: Pro     7 Proti      0 Zdrželi se     2 (Šulistová, Haikl) 

Usnesení č. 4/6/23 bylo schváleno. 

 

6. Výběr zhotovitele na dodávku a montáž mobiliáře před OÚ Hrdějovice 

Předsedající informoval o výběru zhotovitele na projekt „Veřejné prostranství Hrdějovice“. 

Bylo osloveno celkem pět firem a vybrána firma s nejnižší nabídkou. Zastupitelé dostali před 

jednáním na stůl přehlednou tabulku. Přistoupilo se k hlasování. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje výběr zhotovitele (dodavatele) na akci "Veřejné 

prostranství Hrdějovice", registrační číslo žádosti: 22/007/19210/231/141/000010, firmu 

mmcité a.s., Bílovice č.p. 519, 687 12 Bílovice, IČ: 27670864, která předložila nejlevnější 

nabídku do marketingového průzkumu. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu Petra Stejskala 

administrací věci a podpisem příslušné smlouvy. 
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Výsledek hlasování: Pro     9 Proti      0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 5/6/23 bylo schváleno. 

 

7. Finanční záležitosti 

Předsedající předal slovo předsedovi finančního výboru P. Holomelovi, který seznámil 

zúčastněné se stavy na účtech a rozpočtovými změnami. 

 

7.1. Pavel Holomel seznámil přítomné s finančními stavy na účtech ke dni 23. 3. 2023 

 

- stavy na účtech k 23.3.2023 

  BÚ ČSOB                    554.294,44 

  SÚ ČSOB                         1.316,83 

  TÚ ČSOB                  4,062.383,30 s týdenní výpovědí 

  TÚ ČSOB                22,281.692,48 s měsíční výpovědí 

  TÚ ČSOB                10,000.000,00 s půlroční výpovědí 

  BÚ ČNB                       138.007,12 

  BÚ KB                          908.353,84 

  Celkem                     37,946.048,01 

- příjmy a výdaje k 23.3.2023 

                                schválený rozpočet      plnění rozpočtu 

příjmy                         29,002.195, --           7,163.142,78   

výdaje                         33,750.910, --           6,311.598,41 

7.2. Pavel Holomel dal zastupitelům na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2023, odsouhlasené 

starostou dne 22. 3. 2023 (viz příloha). 

 

8. Různé 

8.1. Předsedající seznámil zastupitele s návrhem prodeje staré sekačky zn. GIANNI FERRARI, 

zakoupené v r. 2017. Se zájemcem byla domluvena cena 295 000,- Kč. Bylo přistoupeno 

k hlasování. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s prodejem sekačky GIANNI FERRARI TG 280DW, 

rok výroby 2017, kupujícím je                                                     

za cenu 295 000,- Kč.  

Výsledek hlasování: Pro     9 Proti      0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 6/6/23 bylo schváleno. 

 

8.2. Uzavření mostu na návsi 

V pátek 24. 3. 2023 by měly být prováděny sondy na místě realizace stavby. 17. 4. 2023 bude 

stavba předána zhotoviteli. Bude zveřejněna objízdná trasa pro motorová vozidla a bude 

realizována lávka pro pěší. Předpokládaná doba realizace je pět měsíců.  

 

8.3. Informace o kulturních akcí 

V sobotu proběhl hasičský bál a v neděli dětský sportovní karneval. Účast byla velmi dobrá. 

 

8.4. Byt k pronájmu v keramičce 
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Po dohodě na pracovní schůzce bude nájem současným nájemníkům v prostorách keramičky 

prodloužen o šest měsíců. Jedná se o nájemce z Ukrajiny a byla domluvena solidární cena 

nájemného 1 000,- a záloha na energie 3 000,- Kč měsíčně. Následně bude vyvěšen záměr na 

pronájem těchto prostor už za tržní cenu. 

 

8.5. Kaple svatého Rocha 

Je připravena vizualizace, výtvarný a technický návrh výzdoby kaple. Věc bude řešena v dubnu 

podle situace v keramičce se zveřejněním na webu a Facebooku obce. 

 

8.6. Oznámení o přerušení elektrické  energie 

Předsedající informoval o odstávce eklektické energie dne 3. 4. od 8,00 do 12,00 a dne 6. 4. od 

8,00 do 16,00. Konkrétní místa budou zveřejněna na webu a Facebooku obce. 

 

 

9. Diskuse 

 

Paní zastupitelka Šulistová se zeptala na situaci k přechodu v Luční ulici. Situace se zásadně 

nemění. Případná realizace je vázaná na majiteli menšího pozemku v místě možného přechodu 

pro chodce, s kterým zatím nedošlo k dohodnutí na kompenzaci za dané 4 metry čtvereční. 

 

Pan Hohenberger vznesl dotaz na realizaci závor na železničním přejezdu v Luční ulici. Přejezd 

bude vzhledem k výstavbě koridoru zrušen, ale až za určitou dobu. Předsedající řekl, že zásadní 

bude lávka pro pěší přes koridor, která se bude řešit, protože není součástí navrhovaného 

viaduktu. Bude vznesen dotaz na příslušné orgány k možné instalaci závor v tomto místě. Pan 

Haikl zmínil možnou spoluúčast obce.  

 

Pan Krupička zmínil reklamu na plotě v Luční ulici, která komplikuje výhledy řidičů v těchto 

místech. Paní Šulistová řekla, že se to již neúspěšně řešilo. Pan místostarosta Suchan bude 

v dané věci mluvit s majitelem. 

 

Paní Kukačková vznesla dotaz na kontejnery na návsi. Místostarosta vysvětlil umístění 

kontejnerů v obci, místa budou uveřejněna na webu obce.  

 

Paní Kukačková se zeptala na ořez stromů na návsi. Následně se diskutovalo o stromech u 

vlakové zastávky. Jsou zpracovávány posudky na jednotlivých místech, budou řešeny i další.  

 

Pan Gabrhel se zeptal na bezpečnostní situaci silničního provozu v obci. Místostarosta Suchan 

informoval o jednání s příslušnými orgány o možnosti pokutového radaru. V současné době 

zjišťujeme podmínky spolupráce. Městská policie Hluboká nad Vltavou namátkově měří 

rychlost v obci.  

 

Byl vznesen dotaz na obnovu veřejného osvětlení u kaple na Těšíně. Místostarosta Samohýl 

informoval, že pro velikost naší obce nebyly letos vypsány dotační programy Jihočeského kraje. 

Dotační programy jsou sledovány. Paní Šulistová sdělila, že toto místo je v oblasti prameniště, 

kde by se mohl realizovat projekt, jehož součástí je výměna pouličního osvětlení.  

 

Pan Hohenberger ještě vznesl dotaz na grafickou podobu letáku na dětský karneval, že jeho 

vzhled je krokem zpět. Grafickou podobu letáku zdůvodnil předsedající tím, že byl vytvořen 

zdarma a určitě splnil účel tím, že zde bylo kdy, kde, co a jak se bude konat a následně byl 

roznesen lidem do schránek. Místostarosta Samohýl sdělil, že Hrdějovické listy budou 

v původní grafické podobě. 
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Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a sdělil, že další zastupitelstvo bude 27. 4. 

2023, následně ukončil zasedání zastupitelstva v 19:10 hodin. 

 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina zastupitelů 

3) Prezenční listina hostů 

4) Rozpočtové opatření č. 3/2023  

5) Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2023 až 2032 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne ……………………… 

 

 

Zapisovatel: Jan Samohýl  ........................................... 

 

Ověřovatel: Pavel Holomel  ........................................... dne ………………………. 

 

          Petr Slezák  ........................................... dne ………………………. 

 

 

Starosta:  Petr Stejskal  …........................................   

 


